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Model INOX navazuje na úspěšnou řadu fermato se zdůrazněným akcentem na dřevěné části a na 
celkovou vizuální subtilnost. Nosná konstrukce podnože tzv. „pérovka“ je tvořena z jaklového nerezo-
vého profilu, který přechází v područky z masivního dřeva. Čalouněný sedák je z vnější strany chráněn 
dřevěnou lamelou, která končí až v oblasti područek. Opěrák židle je k sedáku pružně uchycen, a spolu 
s pérující podnoží, umožňuje tzv. „dvojí pérování“, což přispívá k celkovému komfortu sezení. Díky 
použití výrazných dřevěných prvků v kombinaci s ušlechtilou nerezí, lze tuto řadu modelů použít do 
jídelních setů nebo případně jako konferenční sezení do zasedacích místností. 

Model INOX follows the successful fermato product line and focuses on wooden parts and on the 
overall visual subtlety. The base of this chair consists of a Jakl stainless profile, which verges into ar-
mrests made of solid wood. The upholstered seat is protected from the outer side by wooden lamella, 
which ends in the level of the armrests. The chair back is flexibly fixed to the seat and along with the 
springing base they allow ‘double springing’, which brings the overall comfort to sitting. Thanks to the 
use of wooden parts in the combination with noble stainless steel, this product line can be used for 
dinning sets or for reception sitting in conference rooms. 

Dieses Modell knüpft an die erfolgreiche Reihe fermato an und setzt den Akzent auf die hölzernen Teile 
und auf das subtile Design insgesamt. Die Konstruktion des tragenden Gestells als sog. “Blattschläger“ 
ist aus rechteckigem rostfreiem Profil gefertigt, das an den Armlehnen in massives Holz übergeht. Die 
gepolsterte Sitzfläche wird an ihren Seiten durch Holzlamellen geschützt, die bis an die Armlehnen 
reichen. Die Rückenlehne ist elastisch an der Sitzfläche befestigt und ermöglicht zusammen mit der 
Federung des Gestells eine sog. „doppelte Federung“, was zum gesamten Sitzkomfort beiträgt. Dank 
der Verwendung von markanten Holzelementen in Kombination mit Edelstahl kann diese Reihe in 
Speiseräumen oder auch als Konferenzsitzmöbel eingesetzt werden.
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